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ΑΙΤΗΣΗ ΚΑΤΑΘΕΣΗΣ ΕΓΓΡΑΦΩΝ 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

Θέμα: «Φέρτε το μνημόνιο συνεργασίας και τη σύμβαση του 2020 στη Βουλή. 

Γιατί έκαναν “φτερά” 600 εκατ. ευρώ επενδύσεις;» 

Στις 29 Νοεμβρίου 2019, υπογράψατε, ως υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, 

μνημόνιο συνεργασίας με την Hellenic Train (τότε ΤΡΑΙΝΟΣΕ), στο πλαίσιο της 

διαδικασίας κατάρτισης και υπογραφής της νέας σύμβασης Υποχρεώσεων Δημόσιας 

Υπηρεσίας (ΥΔΥ). Είχατε δηλώσει, μάλιστα, ότι «το συνολικό όφελος για την ελληνική 

οικονομία, σε επενδύσεις και μισθοδοσίες, μέσα στα επόμενα 9 χρόνια, θα ανέλθει 

σχεδόν στα 2,5 δισεκατομμύρια ευρώ». Από αυτά, σύμφωνα με στοιχεία, τα 650 με 

750 εκατ. ευρώ προορίζονταν για την αγορά υβριδικών τρένων και την ανακατασκευή 

άλλων, για επενδύσεις σε νέες τεχνολογίες, σε ακίνητα της Ελληνικής Εταιρείας 

Συντήρησης Σιδηροδρομικού Τροχαίου Υλικού (ΕΕΣΣΤΥ), σε ακίνητα σιδηροδρομικής 

εξυπηρέτησης, σε αξιοποίηση κτιρίων στο Θριάσιο Πεδίο, κ.ά.  

Τον Δεκέμβριο του 2019 σας ζητήσαμε, διά του κοινοβουλευτικού ελέγχου, να 

καταθέσετε το μνημόνιο συνεργασίας προς ενημέρωση της αντιπολίτευσης και του 

λαού, αλλά δεν το πράξατε. 

Τον Δεκέμβριο του 2020 και ενώ είχε ολοκληρωθεί η πολύμηνη διαπραγμάτευση των 

δύο μερών στη βάση του μνημονίου συνεργασίας, κατατέθηκε στο υπουργείο 

Υποδομών και Μεταφορών, εγκεκριμένη από το διοικητικό συμβούλιο της Hellenic 

Train (τότε ΤΡΑΙΝΟΣΕ), η νέα σύμβαση ΥΔΥ, η οποία προέβλεπε το ίδιο ποσό 

επενδύσεων (650 με 750 εκατ. ευρώ) εκ μέρους της εταιρείας. Η σύμβαση θα ετίθετο 

σε υλοποίηση από τον Ιανουάριο του 2021, λίγες ημέρες μετά δηλαδή. 

Αντί της εφαρμογής της, από το νέο έτος ξεκίνησε νέα διαπραγμάτευση από το μηδέν, 

η οποία οδήγησε στην αναθεώρηση της σύμβασης και, μεταξύ άλλων, στη μείωση του 

ύψους των συμφωνημένων επενδύσεων της Hellenic Train στα 160 εκατ. ευρώ 

περίπου. Αυτή είναι και η σύμβαση που φέρατε προς ψήφιση στη βουλή το καλοκαίρι 

του 2022. 

Επειδή, η διαπραγμάτευση που μεσολάβησε μεταξύ του μνημονίου συνεργασίας και 

της σύμβασης που κατατέθηκε στο υπουργείο σας τον Δεκέμβριο του 2020 (πρόβλεψη 

επενδύσεων 650 – 750 εκατ. ευρώ) δημοσίου – Hellenic Train και της σύμβασης που 
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τελικά ήρθε στη βουλή (πρόβλεψη επενδύσεων 160 εκατ. ευρώ), οδήγησε σε απώλεια 

επενδύσεων ύψους 600 εκατ. ευρώ περίπου. 

Επειδή, ήδη από τον Οκτώβριο του 2021 έχουμε ζητήσει την κατάθεση τόσο του 

μνημονίου συνεργασίας όσο και των όποιων συμβάσεων με την εταιρεία και δεν 

ανταποκριθήκατε. 

Επειδή, ο ελληνικός λαός πρέπει να γνωρίζει το πλήρες ιστορικό και τους όρους της 

διαπραγμάτευσης μεταξύ δημοσίου και Hellenic Train.  

Σας καλούμε να καταθέσετε:  

 Το μνημόνιο συνεργασίας δημοσίου – Hellenic Train (τότε ΤΡΑΙΝΟΣΕ) και  

 την -υπογεγραμμένη από την εταιρεία- σύμβαση που κατατέθηκε στο 

υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών τον Δεκέμβριο του 2020. 

 

Οι αιτούντες βουλευτές 

Παππάς Νικόλαος 

Γιαννούλης Χρήστος 

Σπίρτζης Χρήστος 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ελευθεριάδου Τάνια 

Ζαχαριάδης Κώστας 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Μανόλης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κάτσης Μάριος 



Καφαντάρη Χαρά 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπαλάφας Γιάννης 

Μπάρκας Κώστας 

Μπουρνούς Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παπανάτσιου Κατερίνα 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιού 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σαρακιώτης Γιάννης 

Σκούφα Μπέττυ 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 



 




